

REF: 2021/ADLCG

المرجع : 2021/ADLCG

التاريخ: 7 أكتوبر 2021

Date: 7 October 2021

السيد/ حمد عبد الله العلي المحترم رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة سوق أبو ظبي للأوراق المالية أبو ظبي – الامار ات العربية المتحدة

Mr. Hamad Abdulla Al Ali Acting Head of Listed Companies Affairs Department Abu Dhabi Securities Exchange Abu Dhabi, UAE

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of the Board of Directors meeting of ADNOC Drilling Company PJSC

We would like to inform you that the Board of Directors of ADOC Drilling Company PJSC (the "Company") is holding a Board of Directors meeting on Tuesday, 12 October 2021 at 3:30pm to discuss, agree or as the case may be, approve the following items:

- 1. Ratifying the appointment of Mr. Mann El Aydi as the secretary of the Board of Directors.
- 2. Overview of the Company, its activities and business for the year 2021.
- 3. The operational performance of the Company over the previous quarter.
- 4. The budget of the Company for the year 2021 and business plan of the Company for the years 2022-2026.
- 5. Any other business items.

الموضوع: إخطار بموعد اجتماع مجلس إدارة شركة أدنوك للحفر ش.م.ع

نود إخطار سيادتكم بأن مجلس إدارة شركة أدنوك للحفر ش.م.ع ("الشركة") سوف ينعقد يوم الثلاثاء، الموافق 12 أكتوبر 2021 في تمام الساعة 3,30 مساءً لمناقشة والموافقة على أو، وفقا لما يقتضيه الحال، اعتماد المسائل الأتية:

- 1- إقرار تعيين السيد/ معن العايدي كمقرر لمجلس إدارة الشركة.
 - 2- نظرة عامة عن الشركة وأنشطتها وأعمالها عن عام 2021.
 - 3- الأداء التشغيلي للشركة عن الربع السابق من العام.
- 4- ميزانية الشركة لعام 2021 وخطة عمل الشركة للأعوام 2022 حتى 2026.
 - 2- أي مستجدات أخرى.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،

أليانا رمزي Alaina Ramsay



